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BESLOTEN ZITTING:

I

1. Verslag zitlilrg 17 oktober 2023 - Goedkeuring

De politieraad besluit de notulen van de zitting van de politieraad van l? oktober 2023
unaniem goed te keuren.

Mevrouw Schevenels vraagt een stand van zaken inzake het stemgaaícht van de
raadsleden. Dit was immers gevraagd in de vorige zitting. De waarnemend voorzitter
stelt dat dit onderzocht werd, en dat er een antwoord geformuleerd werd op de vraag Dit
werd nog niet overgemaakt aan de raadsleden. Mevrouw Schevenels vraagt uitdrukilcetijk
het antwoord op de vraag mee op te nemen in het verslag van de zitting.
Mijnheer Lemaitre geeft de bemerking dat de slides welke toegelicht werden in de vortge
zitting, nog niet werden overgemaakt aan de raadsleden. Dit zal zo spoedig mogetijk
gebeuren.

Miinheer Stroobants vrqqgt of er geen materiële vergissing is geslopen in deformulertng
op pagina 4 en 5 van de notulen. Dit zal nagekeken worden en aangepast indien nodig.

Er werd advies gevraagd aan Politictoezicht inrgke de berekening van het stemgewicht:
"Als het gaat over de bepaling van het stemgewicht van de politieraadsleden, hebben we
het over de vaststelling van de begroting, de begrotingswijziging en de jaatekening want
in príncipe beschíkt ieder politieraadslid over ëén stem:
-Art. 26 ïfGP: "Elk lid van de politieraad, de leden van het politiecollege inbegrepen,
heeft één stem. In afwijking van vorig lid beschikt, bij de stemmíngen over de vaststellíng
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van de begroting, de begrotingswijzigingen en de iaarrekeningen, elke groep

vertegenwoordigers van één gemeente uit de politiezone over evenveel stemmen als

waarover de burgemeester van de gemeente die hij vertegenwoordigt, beschikt in het

politiecollege. Deze stemmen worden onder de leden van die groep geltjk verdeeld. " ;
-Árt. 24 ÍYGP: "In het politiecollege beschikt elke burgemeester over een aantal stemmen

nasr evenredigheid van de minimum politiedotatie die zijn gemeente in de

tneergemeentezone inbrengt. (...) ".

Het begrip "minimum politiedotatie" verwijst naar de bijdrage die elke gemeente stort

aan de meergemeentepolítiezone voor de verwezenlijking door de lokale politie van de

basíspolitÍezorg samen met de minimale dienstverlening die wordt gewaarborgd aan de

overheden en de burgers (art. i WGP).

Een eventuele verhoging van de bijdrage van een gemeente aan de begroting van de

polítiezone met het oog op de uitvoering van de opdrachten en doelstellingen die eigen

zijn aan de gemeente (art. 36, 4o en 40, 3de lid WGP), mag geen invloed hebben op de

verdeling van de sternmen binnen het polítiecollege en dus ook niet binnen de politieraad

(want het stemgewicht van elk politieraadslid is juist gebaseerd op de verdeling van de

stemmen in het politiecollege, tenminste wanneer het gaat ornfinanciële documenten).

Deze verdeling van de stemmen binnen het politiecollege moet jaarlijlcs herzíen worden

door zich te baseren op de bijdrage van elk van de gemeenten, zoals bepaald in de zonale

rekeningen die werden goedgekeurd door de toezichthoudende overheid.

De stemmenverdeling hoort immers een weerspíegeling te zijn van de financiële biidrage

die elke gemeente 'reëel investeert ten gunste van de politiezone', vandaar de verwiizing

naar de rekeningen van de politiezone.

De basis is in principe de goedgekeurde jaawekening van het voorgaande jaar
(stemmenverdeling 2024 op basis van de goedgekcurde politiejaarrekening 2023), is die

er niet, kijkt men voor de herziening van de stemmenverdeling naar de financiële
bijdrage van elk van de gemeenten aan de meergemeentezone zoals bepaald ín de laatste

gemeentelijke rekening goedgekeurd door de toezichthoudende overheid (dus de laatste

door het Ylaamse toezicht goedgekeurde gemeentelijke jaatekening, bedrag van de

dotatie daarin).

Het aantal stemmen waarover een burgemeester beschikt in het politiecollege:

- het totaalaantal stemmen binnen het politiecollege bedraagt 100;

- voor de verdelíng ervan onder de betrokken burgemeesters wordt de minimale

politiedotatie van de gemeente vermenigvuldigd met 100 en gedeeld door de som van de

politiedotaties van alle gemeenten die tot de politiezone behoren;

- het aantal stemmen waarover een burgemeester in het politiecollege beschikt, wordt

aangeduid door het gehele getal in het quotiënt dat de gemeente aldus bekomt:
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-de eventuele na deze verdeling overblijvende stemmen worden in dalende lijn toegekend
aan de burgerneesters van de gerneenten waarvan het decimaal in het quotiënt het
hoogste is
(cf, koninklijk besluit van 20 december 2000 betrelfende de berekeningswijze van het
aantal stemmen wdarover een burgemeester beschikt in het polítiecollege).

Als de cijfers van de gemeentelijke toelagen uit de politierekening 2022 genomen worden,
de voormelde "regel van 3" toegepest, afgerond wordt naar het gehele getal, de
overbliivende stemmen toegekend worden en vervolgens gedeeld wordt door het aantal
politieraadsleden per gemeente, geeft dat:
- toelage Boortmeerbeek: 1.321.856,78 30,480Á -) gehele getal:30 + 0
:30 (aantal sternmen burgemeester in politiecollege) : 6 (aantal politieraadsleden
Boortmeerbeek, inclusief burgemeester) : 5 stemgewieht per raadslid;
- toelage Haacht: 1.598.544,4A = 36,860Á --) gehete getal: 36 + t (hoogste
decimaal in het quotiënt) :37 (aantal stemmen burgemeester in politiecollege) : 7
(aantal politieraadsleden Haacht, inclusief burgerneester) : 5,29 stemgewícht per
ruadslid;
- toelage Keerberqen: 1.416.399,17 : 32,66% --) gehete getal: 32 + I (2de hoogste
decimaal in het quotiënt) :33 (aantal stemmen burgemeester in politiecollege) : 7
(aantal politieraadsleden KeerbergenD ínclusief burgemeester) = 4,TI stemgewicht per
raadslid.

Elk politieraadslid beschikt het hele jaar over een identiek aantal sternrnen, ongeacht het
aantal vertegenwoordigers van zijn gemeente tijdens de zitting(en) van de raad waar een
beslissing inzake begroting(swijzigingen) of jaarrekening wordt genomen. De stem (het
stemgewicht) van een afwezig raadslid is verloren (dus geen herverdeling daarvan onder
de aanwezige vertegenwoordigers van die gemeente)."

2. Goedkeuring Gouverneur rekening 2022 - Kennisname

Gelet op het KB van 5 september 2001 houdende het algemeen reglement op de
boekhouding van de lokale politie;
Gelet op de ministeriële omzendbrief PLP 60 van 18 november 2020 betreffende de
onderrichtingen voor het opstellen van de politiebegroting voor 2019 ten behoeve van
de politiezones;
Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geihtegreerde
politiedienst, gestructureerd op twee niveaus;
Gelet op het besluit van de Gouverneur van 13 november 2oz3 om de
begrotingsrekening 2022, de balans op 3l decembet 2022 en de resultatenrekening
over het diensdaar 2022 goed te keuren, rekening houdend met de opmerking dat de
overschrijding van de in de begroting 2022 voorziene kredieten voor de economische
groep 70 oPersoneel' t.b.v. 80.020,72 euro werd vastgesteld. Dit is in strijd met het
artikel l0 van het ARPC. De politiezone wordt dan ook verzocht tijdig de nodige
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kredieten in de begroting op te nemen.

Overwegende dat venocht wordt aan de politiezone om de nodige kredieten op te
nemen in de begroting;

BESLUIT
Kennis te nemen van het schrijven van de Gouverneur inzxke de goedkeuring van de

begrotingsrekenng 2O22, de balans op 31 december 2A22 en de resultatenrekening

over het dienstjaar ZlàZ,rekening houdend met bovenvermelde opmerking.

3. Goedkeuring Gouverneur begrotingswijziging l-2023 - Kennisname

Gelet op het KB van 5 septembsr 2001 houdende het algemeen reglement op de boekÍrouding van de

lokale politie;

Gelet op de ministeriële omzendbrief PLP 60 van 18 november 2020 betreffende de onderrichtingen

voor het opstellen van de politiebegroting voor 2019 ten behoeve van de politiezones;

Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïhtegreerde politiedienst,

gestructureerd op twee niveaus;

Gelet op het besluit van de Gouverneur van 2l november 2023 om de begrotingswijzigíng 2423-01

goed te keuren.

Overwegende dat verzocht wordt aan de politiezone om de nodige kredieten op te nemen in de

begroting;

BESLUIT
Kennis te nemen van het schrijven van de Gouvemeur inzake de goedkeuring van de

be grotingswij ziging 2023 -0 I .

4. Verslag technische begrotingscommissie - Kennisname

Gelet op het KB van 5 september 2001 houdende het algemeen reglement op de

boekhouding van de lokale politie;

Gelet op de ministeriële omzendbrief PLP 62 van 24 november 2A22 betreffende de

onderrichtingen voor het opstellen van de politiebegroting voor 2023 ten behoeve van de

politiezones;

Gelet op de wet varn T december 1998 tot organisatie van een geihtegreerde politiedienst,

gestructureerd op twee niveaus;

BESLUIT
Kennis te nemen van het verslag van de technische begrotingscommissie van 13 november

2023.
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5. Vaststelling gemeentelijke dotaties - Goedkeuring

Gelet op het besluit van de politieraad van 18 december 2001 betreffende de verdeling
van de dotaties over de gemeenten van de politiezone Boortemerbeek-Haacht-
Keerbergen;
Gelet op de besprekingen tijdens de technische begrotingscommissie op 13 november
2023:'
overwegende dat aldus de dotaties voor 2024 werden vastgesteld als volgt:

GEWONE DIENST

BUITENGEWONE DIENST

Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst,
gestructureerd op twee niveaus en latere wijzigingen;

Gelet op de stemming met volgende resultaat:

BESLTIIT:

De dotatieverdeling voor de begroting 2024 tussen de gemeenten van de politiezone
Boortmeerbeek-Haacht-Keerbergen als volgt vast te stellen:
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Gemeente Norm Percentage Dotatie2A24
Boortmeerbeek r4,3 30,48 t.443.125.80
Haacht 19,4 36,87 t.745.491.40
Keerbergen 13,8 32.66 1.546.022,82

Gemeente Norm Percentage Dotatíe2023
Boortmeerbeek 14,3 30,48 t48.249.86
Haacht 19,4 36,87 t79.3t1,36
Keerbergen 13,8 32,66 158.838,78

Naam raadslid Gemeente Percentage Stem
Schevenels Ann Keerbergen 4,67 4.67
Segers Johan Keerbergen 4,67 4.67
Lemaitre Bernard Haacht 5,27 5,27
De Bie Luc Haacht 5,27 5,27
Shoobants Willv Boortmeerbeek 5,08 5.08
Van Dun Marleen Keerbergen 4,67 4.67
Francois Bert Haacht 5,27 5,27
Mouligneau Brieitte Haacht 5,2'l 5.27
Verschueren Gert Boortmeerbeek 5,08 5,08
Allaerts Jelle Keerbergen 4,67 4,67
Bogaerts Audrev Boortmeerbeek 5,08 5,09
Bogaerts Nico Haacht 5,27 5^27
Biilsma Rodrisue Boortmeerbeek 5,08 5,08
Van Hove Rocco Keerbergen 4,67 4,67
Vandenhoudt Pascal Haacht 5,27 5,27



Gemeente Norm Percentase Dotatie2024
Boortmeerbeek 14.3 30.48 1.443.125,80

Haacht 19.4 36.87 t.74s.491.40
Keerbersen 13,8 32.66 t.s46.202,82

GEIYONE DIENST

BUITENGEWONE DIENST

6. Begroting202a - Goedkeuring

Gelet op het advies van de technische begrotingscommissie van 13 november 2023;

Gelet op het besluit van de politieraad van heden betreffende de tussengemeentelijke

overeenkomst over de gemeentelijke dotaties van 14 december 2021;

Overwegende de toelichting door het politiecollege;
Overwegende dat de raadsleden uitgebreid hun bedenkingen bij het begrotingsontwerp
hebben kunnen uiten;
Gelet op het voorstel van het politiecollege;
Gelet op het KB van 5 september 2001 houdende het algemeen reglement op de

boekhouding van de lokale politie;
Gelet op het KB van 14 mei 2002 tot regeling van de meerkost die betrekking heeft op

het gedeelte van de sociale zekerheidsbijdragen op de toelagen, premies en vergoedingen

van de personeelsleden van de politiezones;
Gelet op de ministeriële omzendbief ZPZ 8 van 8 oktober 2000;
Gelet op de ministeriële omzendbief ZPZ Sbis betreffende de politiebegroting dienstjaar

2042;
Gelet op de ministeriële omzendbnef ZPZ 11 betreffende de instelling van de lokale
politie * bestuurlijke aspecten;

Gelet op de ministeriële omzendbrief PLP 9 van 18 juli 2001;
Gelet op de ministeriële omzendbief ZPZ 24 betreffende de politiehervorming -
verplichte inventarisatie van roerend patrimonium bij de lokale politie;
Gelet op de ministeriële omzendbrief PLP 63 van 9 november ÀAn (BS 13/12/2023)
betreffende onderrichtingen voor het opstellen van de politiebegroting voor 2023 ten
behoeve van de politiezones;
Gelet op het KB van27 april 2005 houdende nadere regels inzake de berekening en de

verdeling van de gemeentelijke dotaties in de schoot van een meergemeente politiezone;

Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geihtegreerde politiedienst,
gestructureerd op twee niveaus;
Gelet op de omzendbrief 8A/2001113 van 7 september 2001 vanwege de Vlaamse

Minister van Binnenlandse Aangelegenheden, Ambtenarenzaken en Buitenlands Beleid
betreffende de nieuwe lokale politie * ééngemeentezones en meergemeentezones -
administratief toezicht - specifiek toezicht en gewoon toezicht;
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Gemeente Norm Percentage Dotatíe2O24
Boortmeerbeek t4.3 30.48 r48.249.86
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Gelet op de ministeriële omzendbrief PLP 12 betreffende de rol van de gouverneurs in
het kader van de rol van het algemeen specifiek toezicht voorzien in de wet van 7
december 1998 tot organisatie van een ge'r'ntegreerde politiedienst, gestructureerd op twee
niveaus;
Overwegende dat elke stem van een raadslid overeenkomstig het gewicht van de
stemmend er gemeenten moet worden gewogen;
Overwegende dat volgende verdeling van de stemkracht geldt:
Boortmeerbeek: 5,08 per raadslid
Haacht 5,27 per raadslid
Keerbergenl 4,67 per raadslid
overwegende dat niemand een stemming waagt over een afzonderlijk artikel;
Overwegende dat de volgende raadsleden deelnamen aan de stemming en deze stemming
volgend resultaat geeft:

Over het van de

BESLUIT

Aftikel l: de begrotingàD24 over het geheel, met 7.098.362,81 EUR ontvangsten en
8.144.453,39 EUR uitgaven in de gewone dienst van het eigen dienstjaar;
135.332,48 EUR ontvangsten en 0 EUR uitgaven voor vorig dienstjaar;
1.531.850,37 EUR geraamd algemeen begrotingsresultaat na BW lDA22;
met een geraamd algemeen begrotingsresultaat 2024 van 190.836,62 EUR op de gewone
dienst goed te keuren
en 486.400,00 EUR als ontvangsten en 486.400,00 EUR als uitgaven op de buitengewone
dienst eigen dienstjaar met een geraamd algemeen begrotingsresultaat van 0,00 EUR op
de buitengewone dienst goed te keuren;

Artikel 2: de politiebegroting 2024 op de gemeentehuizen van de politiezone ter iru:age
van het publiek te leggen;
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Naam raadslid Gemeente Percentage Stem

Schevenels Ann Keerbergen 4,67 4,67
Segers Johan Keerbergen 4.67 4,67
Lemaitre Bemard Haacht 5,27 5,27
De Bie Luc Haacht 5,27 5.2t
Shoobants Willy Boortmeerbeek 5.08 5,08
Van Dun Marleen Keerbereen 4,67 4,67
Francois Bert Haacht 5,27 5,27
Moulisneau Brisitte Haacht 5,27 5,27
Verschueren Gert Boortmeerbeek 5,08 5,08
Allaerts Jelle Keerbersen 4,67 4,67
Bogaerts Audrev Boortmeerbeek 5,08 5.08
Bogaerts Nico Haacht 5.27 5,27
Biilsma Rodrisue Boortmeerbeek 5,08 5,08
Van Hove Rocco Keerbergen 4,67 4,67
Vandenhoudt Pascal Haacht 5,27 5,27



Artikel 3: deze beslissing ter goedkeuring aan de toezichthoudende overheden over te
maken.

Mijnheer Lemaitre, raadslid, vrqsgt waarom er reeds in 2024 voorzíen is in de aankoop van

bureaumateriaal als het gebouw pas klaar zol zijn in 2025. Mijnheer Van der Áuwera, Iicht toe dat

het dossier voor de aanlcoop van bureaumateriaal reeds in 2024 lcan opgestart worden zodat het

aangekochte mqleriaal er zeker is wanneer de politiezone haar intrek neemt in het nieuwe gebouw.

Binnen de politieboekhouding bestaat geen BBC, dus als gegund wordt in 2024 worden de lvedieten

ookvastgelegd in de begrotingvan 2024.

Mevrouw Schevenels, raadslid, steltvqst dat er in 2024 eenvergoedingvoor thuiswerkvoorzienis in

de begroting. De bijzonder rekenplichtige bevestigt dit en zegt dat deze vergoeding opgenomen is bij
de algemene loonkosten.

Mevrouw Schevenels vraagt wie er voornamelijk thuiswerkt. Mevrouw Plasschaert, l<orpschef,

antwoordt dat er momenteel nog niet zoveel collega's thuiswerken, zelfs het schrijfwerk van de

collega's op interventie gebeurl op knntoor. De bestaande thuiswerhtota zal aangepast worden can

de nieuwe situatie. De politiezone Antwerpen heeJt een visienota opgemaaW over thuiswerk, dus er

zij n voorbeelden be schikbaar.

Dacrnaast .stelt Mevrouw Schevenels vast dat er een enorm bedrag voorzien is voor overuren,

namelijk 500.000 €. ll'orden er initiatieven genomen om deze hoeveelheid aan overuren in te
perken?

De lwrpschef antwoordt hierop dst dat zeker geprobeerd worden, macr met het huidige

capaciteitstekort is het onmogelijk om geen overuren le genereren. Het is zelfs zo dat het verlofvan
202i slechts kan opgenomen warden tot 3I/05/2024, terwijl er veel mensen zijn die nog veel verlof
overgedragen hebben van 2023- Dus ook dat is een probleem.

Mevrouw Schevenels vraagt wst de telefoonvergoeding juist inhoudt. De lrorpschef legt uit dat de

telefoonvergoeding betaald wordt aan elke operationele collega, aangezien er geen dienstGSM's

worden gegeven. Het gaat om een bedragvan +/- 20 € per persoon per maand.

Mijnheer Francois, raadslid, vraagt wat het streefdoel is inzake capaciteit, indien het aantal

inwoners genomen wardt als maatstaf voor het berekenen van de capaciteit. I{erd er al vergeleken

met de ons omringende zones, zoals bijvoorbeeld HerKo of BRT? De korpschef antwoordt hierop dat

de Provincie beschíkt over deze cijfers en dat deze zeker kunnen opgevraagd worden en meegedeeld

worden aan de politieraad.

Mijnheer Stroobants, raadslid, vraagt wat het verschil is tussen het begrotingsartikel inzake

vergoeding onderhoud kledij en het artikel voor de aankoop van kledij. De bijzonder rekenplichtige

legt uit dat het begrotingsartikel "aankoop kledij" gebruikt wordt voor de aankoop van nieuwe

kledij. De vergoeding voor het onderhoud van is een vergoeding die elk operationeel personeelslid

krijgt om zijn of haar uniform te onderhouden. Het gaat om een individuele toelage.

Daarnaast stelt mijnheer Stroobants vast dat de verkoop van de gebouwen voorzien was in de

begrating van 2023, maar niet in de begroting van 2024. llaarom is dit zo? De biizonder

rekenplichtige stelt dat qls er verkocht wordt in 2023, dit ingeschreven wordt in de begroting van
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248. Als de gebouwen dan niet verkocht worden, wordt dit geschrapt uit de buitengewone dienst en
ingesehreven in de begroting van het dienstjaar 2024.

Mijnheer Luc Vsn der Áuwera, bijzonder rekenplichtige, verlaat de zining

7. Verkoop eigendommen politiezone - Goedkeuring

Miinheer Stroobants, raadslid, is van mening dat de schattingsnota van begin 2023 niet
tneer up to date is, omdat de vastgoedprijzen gestegen zijn.

Mevrouw Schevenels, raadslid, zegt dat een schattíngsverslag een geldigheid heeft van 2
iaar, dns dqt het wel behouden kan worden. Ze vraagt of de politiezone weet heeft van de
bestemming van de te verkopen eigendommen. Mijnheer Moons, waarnemend
burgemeester-voorzitter, zegt dat de eigendommen bouwgronden zullenworden.

De raadsleden ziin van mening dat de schattingsnota onvoldoende is, en ze vragen deze
te actualiseren en te motiveren. Een volledig en geactualiseerde schattingsverslag zal
gevraagd worden.

Dit punt wordt verdaagd naar een volgende zitting.

8. Verhuis naar een tijdelijke locatie - Kennisname

Sinds jaren zitten de diensten van de politiezone Boortmeerbeek-Haacht-Keerbergen
verspreid over 5 gebouwen. Dat dit niet ideaal is omwille van meerdere factoren
(effrciënt werken, communicatie, tijdsverlies door verplaatsingen etc.) is een
understatement. Vandaar dat er bekeken werd of er mogelijkheden zijn om de diensten
reeds te centraliseren voor de verhuis naar de nieuwbouw.

Na de prijsvergelijking van drie bedrijven om op de parking van de Remi van de
Sandelaan 1 containers te plaatsen én een bezoek aan het gebouw van de belastingen
(Remi Van de Sandelaan 2) en het vredegerecht (Remi Van de Sandelaan 3) gaf het
politiecollege groen licht om de piste van een verhuis naar de belastingen concreter te
maken.

Het gebouw is nog in verbazingwekJ<ende goede staat en zal de politiezone toelaten
samen op één site te functioneren (in verschillende gebouwen) wat een aantal voordelen
zal hebben en ons in staat zal stellen directere communicatielijnen uit te bouwen.

Dit scenario wordt gedetailleerd uitgewerkt wat het kostenplaatje betreft.

Onze preventieadviseur Sylvia D'hont bracht ook al eens een bezoek ter plaatse met het
oog op haar advies. Zij was aang€naam verrast door de staat van het gebouw en gafons
groen licht voor de verdere uitwerking van deze verhuis. Mits het voorleggen van enkele
attesten van keuring heeft ze haar fiat gegeven om alles verder in te plannen met het oog
op een vlotte intrek in het gebouw.
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Depuzzel van de bureaus en verhoorlokalen kan nu verder gemaakt worden en eens deze

in een finale versie komt, zullen we iedereen uitnodigen in het gebouw om eens een

kijkje te nemen. Een eerste overleg om alles af te stemmen zal in de week van 4
december plaatsvinden. Korte tijd nadien zullen we de deuren opengooien zodat alle
collega's met eigen ogen het gebouw eens kunnen zien. Als alles vlot kan verlopen hopen
we tegen eind januari samen op de site te Haacht te zitten.

De huurprijs voor 1/6d" van het gebouw bedraagt 3.000 € per maand (aar : 36.000 €). Er
werd ook gevraagd 1/6d'te betalen van de onroerende voorheffing van het gebouw (6.000
€). Deze huurprijs is geen extra kost, aangezien de huur van zowel het gebouw te

Boortmeerbeek(33.072,00 €) als het gebouw te Keerbergen(26.266,24€) zal wegvallen.
Zowel elektriciteit als verwanning als branddetectie werden gekeurd in2022 en zullen nu
herkeurd worden. Defecten worden hersteld op kosten van de verhuurder. Zij wllen
tevens zorgen voor het reinigen van het gebouw alvorens wij erin trekken.

BESLUIT unaniem

Kennis te nemen van de toelichting inzake de verhuis naar de site te Haacht (Remi Van
de Sandelaan 2).

De lrorpschef geeft in haar toelichting ook nog mee dat de sloten van het gebouw zullen
vervangen worden, zodat er één sleutel kan gebruikt worden voor zowel Interventie als
het gebouw Remi Van de Sandelaan 2. Er is daarenboven onvoldoende ruimte om

copycorners in te richten, dus er wordt bekeken of er toch nog extra ruímte gebruikt kan
worden.
Het huren van dat gebouw kost minder aan de zone op jaarbasis dan de huur van de

locatie te Keerbergen en te Boartmeerbeek samen.
Om tegemoet te komen aan de afwezigheid van de wijkinspecteurs in de gemeentes

Keerbergen en Boortmeerbeek ten gevolge van de centralisatie van de wijkdiensten in
Haacht, wordt de optie bekcken arn een virtueel loket aan te kopen. Dit kan dan geplaatst

worden in een loknal van het gemeentehuis, zodat de burger van op afstand contact kan
hebben met een inspecteur om aangifte te doen.
Mevrouw Schevenels vraagt wat de burger van Haacht zal moeten doen. De korpschef
stelt dat hij/zij ofwel naar het bureel ksn lcomen, ofwel een afspraak lmn inboeken.
Mevrouw Schevenels vraagt of het virtueel loket tot gevolg zal hebben dat de

openingsuren zullen uitgebreid worden. De inwoners van Boortmeerbeek en Keerbergen
h,mnen dan terecht in het gemeentehuis voor een afspraak met de politie. De larpschef
zegt dat de inwoners van Haacht enkel terecht zullen kunnen in het commissariaat zelf,
niet in het gemeentehuis van Hsacht, aangezien daar geen virtueel loket voorzien zal
worden, Mogelijks zal er in een overgangsperiode voorzien worden, dat er tijdel$k nog
wel fysiek een inspecteur aanwezig zal zijn in het gemeentehuis op bepaalde ogenblikken.
De lrorpschef geeft nog wel mee dat we het virtueel loket hebben zíen werken aangezien
we ter plaatste zijn geweest bij de firma, en dat dit veel persoonlijker is dan bijvoorbeeld
een Teamscall, omdat je op ooghoogte zit van de persoon tegenover je. Daarnaast wordt
de burger ook begeleid in het systeem, wat het gebruik vergemakkelijkt.

Mevrouw Mouligneau, raadslid, vraagt of er een mogelijkheid is om een campagne te

houden in de gerneentes om de burgers te informeren hierover. De korpschef bevestigt
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dat dergeliike campagne zeker een goed idee is en nodig zal zijn om de burger "rnee" te
lcriigen. Het publiek moet goed geihformeerd worden. Er dient intern nog bekcken te
worden hoe deze campagne het best gevoerd wordt.

Miinheer Stroobants vraagt of ook de inwoner van Boortmeerbeek of Keerbergen fysiek
naar het commissariaat te Haacht tnag komen voor een afspraak. De korpschef
antwoordt hierop dat dit uiteraard rnogelijk is. Elke burger die zich aanbiedt aan het
loket, wordt verder geholpen.

Mevrouw Schevenels voegt hieraan toe dat het logisch is dat ook de inwoners van
Boortmeerbeek en Keerbergen terecht kunnen in het commissariaat te Haacht, aangezien
we één politiezone z$n.

De korpschef geeft nog mee dat men in de zone bezig ís aan een grote opkuis in het ftnder
van de voorgestelde verhuis. EIke collega zal een halve knst ter beschikking lcrijgen in het
nieuwe gebouw, wat iedereen verplicht kritisch te zijn over wat er effectief mee moet
verhuizen.

Miinheer Van Hove, raadslid, vraagt of het verschil in kostprijs zo groot is dat het de
inspanning waard is, met de verhuis naar het nieuwe gebouw in 2025 in het vooruitzicht.
De korpschef stelt dat dit om een gedeelde kost gaat, die inderdaad goedkoper uinah dan
de huurprijzen van de locaties te Keerbergen en Boortmeerbeek, en dat de winst
voornamelijk zit in het samenzitten op één site, wat communicatie edm sowieso zal ten
goede komen.

Mijnheer Stroobants voegt hieraan toe dat een huurprijs van 3.000 € geen hoge lwst is.
Hij stelt wel vasl dat de huur voor Boortmeerbeek en Keerbergen nog wel voorzien is in
de begroting 2024. De korpschef legt uit dat dit te verklaren valt doordat ten tijde van de
opmaak van de begroting, nog geen duidelijkheid was over de concrete afspraken rond
de verhuis. Het was dus niet mogelijk om de conecte situatie te voorzien in de begroting
van 2024. De bedoeling is om de huur op te zeggen en zeker niet boven de voorziene
huurprijzen te gsan voor de huur van het "nieuwe" gebouw.

Mevrouw Schevenels stelt de opmerking van mijnheer Yan Hove te begrijpen, aangezien
het inderdaad om een tijdelijke verhuis gaat. Ze vraagt ofdeze verhuis er dan voor zal
zorgen dat het personeel fficiënter zal kunnen ingezet worden aangezien iedereen op I
locatie zit. Impliceert dit dan ook dat er personeelswinst zal zijn? Er dient immers slechts
I persoon voorzien te worden voor de bemanning van het virtueel loket. De korpschef
stelt dat de opbrengst is dat er I persoon het vírhteel loket zql moeten bemannen, dit
terwiil er nu niemand meer als onthaal voorzien is in de gemeentes. Het gaat niet zozeer
om wat we extra zullen doen als politiedienst, maar wel om wat we moeten doen om te
voldoen aan de normen en om voldoende te zijn. De korpschef bevestigt dat het
inderdaad spiitig is dat deze tijdeliike verhuis slechts voor een korte periode is, maar ze
is ervan overtuigd dat als deze beweging niet wordt gemaakt, de politiezone mensen zal
mislopen of kwijtraken. Ze zit dit als een investering om stappen vooruit te zetten.

Miinheer I/an Hove vraagt wat de planning is voor de invoering van het virtueel loket.
Mevrouw Schevenels vraagt naar de kostprijs ervan. De korpschef antwoordt hierop dat
de kostpriis geraamd wordt op 40.000 euro, en dat deze aankoop moet goedgekeurd
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worden door de politieraad. De implementatie zal dus ten vroegste in het vooriaar van

202 4 htnnen plaatsvinden.

9. Voorstel vastleggen organiek knder - Goedkeuring

De korpschef heeft het bestaande organiek kader met een kritische blik bekeken en heeft
een gedetailleerd overzicht opgemaakt van de evolutie van dit kader sinds het ontstaan

van de politiezone in 2001.
Hieronder kan de politieraad zowel de historiek terugvinden, als wat er gewaagd wordt
om de werking van de politiezone te optimaliseren.
Er wordt gewaagd aan de politieraad om het voorgestelde organiek kader te valideren en

zich akkoord te verklaren met de voorgestelde wijzigingen. Zodoende kan dit kader

verankerd worden in de bijlage van het KB op het minimaal effectief van de politiezones

zodat een gewijzigd KB deze situatie in kaart brengt en er geen onduidelijk*reden of
verwarringen meer zouden zijn voor onze politiezone.

HISTO NE K ORGANIEK KÁDER PZ Boortmeerbeek-Haqcht-Keerbergen

1. KB Minimaal effectief (05/A9D0AD
2. Politieraad 6 maart2002
3. Politieraad 28 februari 2008
4. Politieraad 27 juni 2008
5. Politieraad l6juni 2009

militair)
6. Politieraad3 juli20l2
7. Politieraad 26 juni 2018
8. Politieraad 14 februari 2019
9. Politieraad 17 december 2019

CALog 4
CALog 9
+lBrCT(B+)

+3INP
+ I C (overgeplaatst

+2INP
lB ICT naar lC ICT

+ INP hondengeleider
lC ICT naar lB ICT

oPs 47
OPS 62
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OPS-kader Door de jaren
aangeDast

Budget voorzien
2A24

Gevraagde
aanpassine

Geldelijke impact

HCP I I
CP 3 3 I ook niveau A

(bi-amb0
HINP l3 l3 l4 +l In functie van de

anciënniteitsjaren
van medewerker
quasi geen verschil
indien beginnend
HINP

INP 5l
(hondengeleider)

5l
(hondengeleider)

Plaats
hondengeleider
INP/HINP
(doorgroei)
50 I

Quasi nuloperatie
bij beginnend
HlNP/doorgroei
hondengeleider

Totaal 68 68 68

CALos-kader
A I I 2

+l
B+ I ICT I M.A.

maatschappelijk
assistent sinds
a7n023

2
I M.A
0,5ICT
0.5 boekhouder +l

Reeds 3 B's in
budget opgenomen
dus geen impact

B I 2 I
-l

Nuloperatie

C 6 6 6
D 2 2 I

I
-41.000 euÍo (+l-)

Totaal ll t2 t2

PZ 79 80 79
Totale kost Quasi nuloperatie

door schrappen
plaats D

GEVRAÁGDE AANPASS ING EN
. Een plaats CP ook als niveau A openstellen (ITO) zodat deze functie kan ingenomen

worden door zowel een comrnissiaris als een niveau A (gezien de moeilijkheden om
deze plaats ingevuld te krijgen, verhoogt dat het perspectief d at deze ingevuld wordt).
Geen budgettaire impact gezien een niveau A minder kost dan een CP.

o Plaats hondengeleider ook mogelijk maken voor HINP zodat de investering in een
INP hondengeleider ook doorgroei kan mogelijk maken - slechts één plaats zal
ingewld worden ofipel INP ofirel HINP. Dit wordt dus géén tweede plaats
hondengeleider. Geldelijk heeft dit als impact enkel het verschil tussen het huidig

o INP-loon en een beginnend HINP-loon. Als de hondengeleider HINP zott zijn, zal er
dus I INP minder zijn en I HINP meer. Dus wisselend cijfer HINP en INP maar geen
impact op het totaal kader gezien slechts één van beide plaatsen zal worden ingevuld.

r Correct weergeven van het CAlog-kader dat nu budgettair wordt voorzien voor 12
medewerkers maar één plaats B wordt niet in de verslagen van de politieraad
teruggevonden. Dit heeft geen budgettaire impact want er wordt nu al met deze cijfers
gewerkt.
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a

o

Correct weergeven van CAlog-kader dat nu - door de aanwerving van een

maatschappelijk assistente- niet correct is ingevuld. Er zou dus in het kader 1 plaats

B* moeten voorzien worden voor een maatschappelijk assistente. Dit heeft geldelijk
geen impact gezien dit al voorzien is.

In het Calog-kader werd een plaats B ICT (eigenlijk B+) gecreëerd die echter niet
werd ingevuld door een IT'er. De noodzaak blijft om zeker voor 50% een IT'er te

voorzien (zelfs met de overstap naar het project MDS van dePZ Leuven). Idealiter
zouden we hier een gemengd profiel voor willen aanwerven van een lCT-boekhouder
zodat de functie boekhouder eveneens voor 50% kan ingevuld worden.

Er zou een bijkomende niveau A worden aangeworven gezien de té grote werklast
voor de enige adviseur die het korps momenteel rijk is.

Gezien de plaatsen niveau D niet meer statutair worden aangeworven, zou één plaats

geschrapt worden en de andere plaats uitdovend gemaakt. Ditzalbudget opleveren
voor de andere gewaagde aanpassingen.

Gezien het pensioen van een aantal 'oudgedienden' zal de loonlast vanaf medio2024
lager worden waardoor de gevraagde aanpassingen financieel eveneens minder zullen
doorwegen op de totale personeelskost.

BESLI]IT
Zich akkoord te verklaren met het voorgestelde organiek kader en dit te valideren.
Zodoende kan dit kader verankerd worden in de bijlage van het KB op het minimaal
effectief van de politiezones (KB 05.09.2001) zodat een gewijzigde bijlage in dit KB
deze sifuatie in kaart brengt en er geen onduidelijkheden of verwarringen meer zouden
zijn voor onze politiezone.

De korpschef heeft vastgesteld dat er sinds de oprichting van de politiezone geen

aanpassingen meer gebeurden aan het organiek kader bij KB. Dit heeft tot gevolg dat we

fficieel geen deJicitaire zone zijn, terwijl we dat wel zijn als we het cffirmatig bekijken.

In het kader is voorzien om een ICT-er aan te werven. De optie wordt belceken om deze

dan te delen met een naburige politiezone.
Daarnaast dient er I wijkinspecteur voorzien te worden per 4.000 inwoners. Enkel de

gemeente Haacht gaat rtchfing 16.000 inwoners, daarom is er voor de wíjk Haacht
voorzien in 4 wijkinspecteurs.

Mevrouw Mouligneau, raadslid, is zeer tevreden eindelijk een duidelíjk overzicht te
lrrijgen van het kader van de politíezone. Daarnaast is ze zeer verheugd vast te stellen dat
er ingezet wordt op de uitbouw van een dienst Jeugd en Gezin. Ze wenst hiervoor de

korpschefte bedanken.

De korpschef zegt dat het noodzakelijk was om een duidelijk kader te maken. De cijfers
waren niet duidelijk, en het was niet duidelijk voor de collega's wie waar zit in het

organogrant. Nu wordt er tijdelijk ingezet op de relcrutering van het hogere lcader (CP en

HfNry omdat er duidelijk door de INP wordt aangegeven dat ze omkadering missen.

a

a

a
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10. Overzicht personeelsbeleid

Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geintegreerde politiedienst,
gestructureerd op 2 niveaus;

Overwegende dat de politieraad moet worden gerapporteerd over de vacantverklaringen en
benoemingen beslist door het politiecollege;

r Politiecollege 251A912023

1. Aanstellen advocaat burgerlijke vordering
2. Aanstellen advocaat in kader van dossier geweld tegen collega's

o Politiecollege 0911012023

L Eedaflegging INP Maarten Vandenberghe

2. Akkoord detachering HCP Plasschaert Karen vanaf 1/1 112023 - Kennisname

r Politiecollege l3llll2023
L Stopzetting APA
2, Behoeftebepaling MOB 2023-05
3. Disponibiliteit wegens ziekte
4. Aanstellingen 2 HINP tot commissaris

r Politiecollege 2lllll2ï23
l. Samenstelling selectiecommissies vacatures HINP Team Wijk en HINP Team Interventie
2. Stand van zaken organiekkader

BESLUITunaniem

Kennis te nemen van de door het politiecollege genomen besluiten.

ll. Criminografie

De politieraad neemt kennis van de toelichting door de waarnemend korpschef bij de
cijfers en acties over het criminaliteitsbeeld. De door haar opgemaakte en voorgestelde
slides zullen tevens overgemaakt worden aan de politieraadsleden.

12. Stand van zaken nieuwbouwproject - Kennisname

Ondertussen werd het beton gestort in de kelderverdieping, en wordt er stilaan gestart met
de effectieve opbouw van het gebouw.
Sinds november worden de werfrergadering elke 2 weken bijgewoond worden door een
technisch begeleider van Belfius. Dit heeft al zijn meerwaarde aangetoond, aangezien
deze persoon ervaring heeft met werven en blijk geeft van een goede kennis en inzicht in
technieken.
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Cordeel voorziet nog steeds dat de werken zouden gefinaliseerd worden voor de
zomervakant ie v an 2025.

De lrorpschef geeft nog mee dat ze de plannen van de nieiuwbouw belceken heeft in het
luder van haar voorbereiding. Aangezien ze vail oordeel is dat deze niet aangepast zijn
aan de new way of working, werd een externe Íirma (NNOF) gecontacteerd om deze
plannen ntet een fuitische blik te bekijken en te updaten naar het huidige werlcklimaat.
Indien het principe van thuiswerk structureel verankerd zal raken, zal het nieuwe gebouw
groot genoeg zíjn.
In mei 2024 zou de ruwbouwfase afgerond zijn.

Gedaan in zitting als hierboven,

Namens de Politieraad,

De politiesecretaris,

Linse Vandamme

voorzitter van het politiecollege,

Swiggers

5395
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